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Betreft: Zorg om Jeugdzorg 

 

Vlissingen, 3 december 2020   

 

Geacht College,  

 

Betreft schriftelijke vragen conform Art. 44 van het Reglement van Orde van het Statenlid 

Sjaak Rijkse,  n.a.v. de aangekondigde sluiting van de jeugdzorginstelling Intervence. 

 

Toelichting:  

Op 1 december 2020 is het besluit van de 13 Zeeuwse gemeenten bekend geworden dat 

Intervence per 1 januari 2021 geen contracten meer aangeboden krijgt en als gevolg daarvan 

moet sluiten. Voor de overgang van kwetsbare kinderen naar 3 mogelijke andere GI 

organisaties is nog helemaal niets geregeld. Ook niet voor de werknemers van Intervence. 

We kunnen niet tot januari op het verder overleg wachten. Dat duurt veel te lang. 

 

De SP maakt zich grote zorgen over de psychische gevolgen voor de betrokken kwetsbare 

kinderen en hun ouders. Ook over de werknemers die gewoon aan hun lot worden 

overgelaten. De kans is groot dat een aantal zorgmedewerkers, die hard nodig zijn helemaal 

uit de zorg zullen verdwijnen.  De financiële gevolgen voor de betrokken gemeenten, waarvan  

er al 4 onder preventief toezicht van de Provincie staan, zijn ook niet te overzien. 

 

Vragen  

1. Heeft GS de ontwikkelingen in de Zeeuwse jeugdzorg gevolgd en daarover contact gehad 

met de betrokken bestuurlijke en andere organisaties? 

 

2. Is GS bereid om, hoewel dit werkveld niet tot de Provinciale taken behoort maar de 

Provincie wel direct en indirect bij deze pijnlijke ontwikkelingen is betrokken, in de huidige 

ontstane situatie een leidende en/of coördinerende rol te vervullen of op een andere manier tot 

een snelle en goede afhandeling van deze situatie bij te dragen? 

 

3. Kan GS een functie vervullen om ervoor te zorgen dat er snel een gedegen oplossing komt 

voor de gedupeerde kinderen en voor de medewerkers van Intervence? 

 

4.  Kan GS, gezien de slechte financiële situatie van een aantal Zeeuwse gemeenten,  een 

faciliterende rol spelen om de grote negatieve financiële gevolgen die hiermee zijn gemoeid 

in goede banen te leiden? 

 

In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij,  

 

Hoogachtend,  

 

Statenfractie SP, Sjaak Rijkse, (Fractievoorzitter) 
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